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3.0 ● Agenda 

○ Orientering fra rektor 

○ Ordensreglementet 

○ Figgjokvelden 6.desember 

○ Vedtektene - ingen kommentarer/endringer 

○ Kort oppsummering fra KFU-møte 

○ Google-konto 

○ Eventuelt 

 

 

 

  

3.1  Orientering fra rektor 

 

Ledelsen har vært på befaring på den nye skolen, og det ser svært 

lovende ut.  

1. og 2. klasse får eget mediatek, med en scene til små forestillinger 

ol. Stort auditorium for resten av skolen.  

Andre skoler i kommunen har plassproblemer. (Lundehaugen 

ungdomsskole er sprengt) Disse skolene har fått tilbud om å benytte 

lokaler på Figgjo, men det har de takket nei til.  

Derfor vil fire klasserom stå tomme de to første årene 

Skolen skal stå ferdig i uke 27 2019, og det ser ut til at denne fristen 

overholdes. 

 

Dersom noen fra Fau har lyst å være med på befaring, kan de møte 

opp fredag 16.11 kl 8-11 for å være med når resten av lærerstaben 

skal bort. 

 

Stabilt nærvær blant de ansatte på skolen.  

 

Ny SFO leder er ansatt i et vikariat fram til neste skoleår. Må lyses ut 

på ny når vikariatet går ut.  

 

Reflekskonkurranse på skolen. Elevene oppfordres til å bruke 

refkleks hver morgen. Vinnerklassen får pizza.  

 

Rektor har skaffet seg en veisperring som settes ut hver morgen fra ca 

7.45 for å hindre at biler kjører inn i skolegården om morgenen. Dette 

for å øke sikkerheten til elevene.   

 

Det blir premie i form av pizza til alle klasser som klarer å score 

100% i deltakelse på foreldreundersøkelsen.  

 

Nasjonale prøver er avholdt. Resultatet er ikke offentliggjort enda. 

Rektor har fått sett på noen resultater: 

5.trinn:  

Begge klasser ligger over nasjonalt snitt i alle fag. Også i matematikk.   

Figgjo skole har russisk matematikk, og det gjør at man har vært 

spent på resultatet på de nasjonale prøvene i matematikk. Det har gått 

veldig bra. Få elever er på nivå 1, som er lavest. Flest på nivå 2. 
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8.trinn:  

Under nasjonalt snitt. Kun 14 elever i klassen. Flere tospråklige 

elever på dette trinnet.  

Fullt resultat fra nasjonale prøver kommer etterhvert. 

Figgjo skole har vært med på pilotprøver for nasjonale prøver i år, 

dermed har de tatt prøvene to ganger.  

 

Skolen har kjøpt inn bøker til 8.trinn i alle fag. Julie og Kristine skal 

fortsette som lærere på trinnet videre opp i ungdomsskolen.  

Altona Ressurssenter (Sandnes kommunes kompetansesenter for 

utvikling av læringsmiljø) er inne på trinnet. Har blant annet foretatt 

en 

miljøundersøkelse via nett, hvor resultatet skal bli analysert og 

presentert, og de har lagd sosiogram for å kartlegge relasjoner i 

gruppa. Dette for å få et bilde av miljøet på trinnet, for så å veilede 

personalet videre på hvordan de kan jobbe med det sosiale.  

Det går mot at A og B klassene vil blandes på nytt når de begynner på 

ungdomsskolen, for å markere at nå starter noe nytt.  

 

Rektor har vært på kurs med fylkesmannen: Før kunne en elev bli 

"holdt igjen" / gitt egne friminutt, men kun i samråd med foreldre. Nå 

kan rektor gjøre et sånn kortvarig vedtak, uten at foreldrene vet om 

det på forhånd. Foreldre skal selvsagt orienteres etterpå. 

 

 

 
3.2 

 
 Ordensreglementet 

 

Fau har ingen tilføyende kommentarer eller ønsker om endringer til 

ordensreglementet.  

SU har allerede gjennomgått og vedtatt ordensreglementet, samt 

lærerstab og elevrådet. 

Endringer som kommer:  

Regler vedrørende røyking  

Regler vedrørende Chromebook (Ordensreglementet må henvise til 

reglene som alle foreldre har underskrevet ved utdeling av 

Chromebooken. Dette for at man juridisk kan holde foresatte 

erstatningspliktige. Man ser at flere bruker Chromebooken utendørs. 

Dette blir korrigert når det oppdages.  

 

Når skolen flytter over i nytt bygg blir det kanskje behov for å 

revidere en del av de eksisterende skriv/reglement.  

 

Innspill fra fau: når nye dokumenter skal lages er det bra om man kan 

formulere seg så kort og konsist som mulig, for at dokumentet ikke 

skal bli for stort.  
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3.3 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Figgjokvelden -  

Dato for årets Figgjokveld er torsdag 06.12. 

Vi avholder et eget møte for å avklare en del ansvar rundt 

arrangementet onsdag 14.11.18 kl 18.00 i cafeen i hallen. Ingar 

sjekker om cafeen er ledig 

Foreløpig ble følgende arbeidsoppgaver fordelt: 

Innhold på scenen: skolen 

 

Levering av teknisk utstyr, lydmann og lystekniker 

 

Innkjøp av brus, servietter, engangsservice ol 

 

Sjekke opp med Høyland angående arrangementet som er før 

Figgjokvelden 

 

Sjekke med Figgjohallen hvordan uka i forkant av Figgjokvelden kan 

se ut mtp opprigg 

 

Invitere Andrè Kvamme og Harald Tolo til møte ons 14.11.18 

 

Sjekke med rektor hvem som kan fylle rollen som konferansier. 

Forslag fra fau: Et par 7.klassinger? 

 

Ansvar for innkjøp: Karen, Torhild og Karl Petter.  

 

Ansvar for veksel: Torhild 

 

Skaffe sponsorer: 

Rema 1000 

Pizzabakeren (både bestille pizza og skaffe sponsorgave) 

Westernbyen 

Promo1 

TrenJa 

Floriss 

Figgjo Fajanse 

 

Sjekke ut mulighet for Vipps med konto via hallen 

 

Orientere klassekontaktene: 

1.klasse - Carina 

2.klasse - Neringa 

3.klasse - Ingar 

4.klasse - Torhild 

5.klasse -  Karl Petter                                                                          

6.klasse - Kathrine 

7.klasse - Hilde 

 

Sjekke mulighet for å få midler til Figgjokvelden fra Sandnes 

Kommune.  

 

IJ 
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3.4 
 
 

3.5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3.6 
 
 
 
 
 
 
3.7 

 
 
 

Avklare med hallen og Figgjo Fajanse angående parkering 

 

Annet vedrørende Figgjokvelden: 

Generalprøve på torsdag dagtid.  

Hvert trinn har bestemte oppgaver. Ingar har oversikten. Det bør 

sendes ut en arbeidsliste og et infoskriv ca 3 uker før.  

 

Etter evaluering fra i fjor ser vi at vi hadde for lite folk på salg. Dette 

må planlegges godt. Her kommer klassekontaktene på banen mtp 

organisering.  

Vi drøfter dette nærmere på møtet onsdag 14.11.18.  

 

Fau sine vedtekter 

Vi har ingen kommentarer eller endringer på disse 

 

KFU 

Kort gjengivelse fra KFU møtet som Carina deltok på. Carina sender 

referat og skriv til fau.  

- Informasjon fra Pål Larsen: Kommunalt Fau skal sende inn 

kommentar/høringsuttale på nytt høringsforslag.  

Innspill fra fau: Figgjo-hallen og dens økonomi. Leieforhold til 

Sandnes kommune bør revideres når det blir ungdomsskole.  

 

 

- Sandnesskolen vedrørende økonomi: Innvilget mindre penger enn 

andre sammenlignbare kommuner.  

 

- Innføring av Chromebook i Sandnesskolen: Vedlikehold og lærende 

nettverk. Det er opprettet en egen stilling i kommunen som skal jobbe 

med hvordan man skal bruke Chrome i skolen.  

 

- Investering i svømmehall - for lite kapasitet, selv om det bygges ny 

svømmehall på Iglemyr. Det skal komme ny svømmehall på 

Bogafjell. 

 

- Lærernorm og effektiviseringsforslag - innen 2019.  

 

- Ny læreplan - fremtidens skole. 

 

Google-konto 

Karen sender mail til alle i fau om brukernavn og passord for 

kontoen. De som har relevante dokumenter, legger disse inn på 

kontoen. 

 

 

 

Eventuelt 

 

Skolekulturkveld:  

Et samarbeid mellom skole og fau. Det foreligger et forslag om 

 
KPS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CPM 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KF 
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kommunalt samarbeid mellom skoler, hvor man bytter på hvem som 

arrangerer, og alle er med og betaler. Ikke noe avklaring rundt dette 

enda.  

Vi ønsker å sikte mot å arrangere en skolekulturkveld i februar/mars 

2019. Et forslag er å sjekke ut Anja Edin (en viss fare for at dette blir 

for kostbart).  

 

Premie fra SRbank: 

60 000 kr til skatepark. Disse pengene må vi bruke på det gitte 

formålet. Vi ønsker å forespørre kommunen om å få sette inn en liten 

skatepark i Figgjoparken. Vi trenger mer midler for å få en god og 

stor skatepark. Dette må vi sette fokus på videre. Sjekke ut om det er 

andre støtte-ordninger. 

 

 

Saker til neste møte:  

Åpning av ny skole (hvordan markere) 

Juleball ungdomsskole: Kan 8.trinn være sammen med Høyland på 

juleball? Eventuelt kan Figgjo arrangere et par disco for 8.trinn på 

den nye skolen, hvor vi inviterer 8.trinn ved Høyland skole et par 

ganger iløpet av høsten 2019, så elevene kan bli litt kjent på tvers av 

skolene før juleballet. 
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